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Beste leden van de commissie Sociaal Domein, 

 

Het college heeft op 4 juli besloten om alleen de kunstgrasvelden 2 (waterveld) en 3 (zand 

ingestrooid veld) bij de Huizer Hockey club (HHC) te renoveren. Vanwege de forse terugloop 

van het aantal leden in de afgelopen jaren (van ongeveer 1200 naar 700 leden nu) wordt het 

achterste zandveld dit jaar niet gerenoveerd. De club heeft aangegeven dit vierde veld op dit 

moment niet nodig te hebben voor wedstrijden en trainingen.  

 

Inmiddels heeft de HHC een nieuw bestuur dat een ambitieus plan van aanpak heeft 

opgesteld om de daling van het aantal leden weer om te buigen in een ledenstijging. Dit plan 

heeft onlangs de volle steun gekregen van de Algemene Ledenvergadering. Mocht de 

ledenstijging er in de toekomst toe leiden dat het vierde veld weer nodig is, dan zal het 

college renovatie van dit veld opnieuw in overweging nemen.  

 

Kwijtschelding huur en vermindering onderhoudsbijdrage veld 4 

Omdat de toplaag van veld 4 sinds 2022 zowel financieel is afgeschreven als door de 

keuringsinstantie is afgekeurd en sinds dit jaar ook echt niet meer kan worden gebruikt heeft 

het college besloten om de huur (als gebruiksvergoeding) voor dit veld voor 2023 kwijt te 

schelden. Omdat dit veld ook niet meer door HHC onderhouden hoeft te worden ontvangt de 

club voor dit veld ook geen onderhoudsbijdrage meer. Deze vermindering van huur en 

onderhoudsbijdrage geldt zolang het vierde veld niet wordt gerenoveerd.  

 

Planning renovatie 

Op dit moment wordt de aanbesteding voor de velden 2 en 3 voorbereid samen met het 

bestuur van de club. Na de zomervakantie vindt de aanbesteding plaats, zodat de renovatie 

nog dit jaar kan worden uitgevoerd.  

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Fleur van der Kleij  

 

 


